
Indtryk fra det andet Europæiske Migrationsforum 

 
- af Julien Kalimira Mzee Murhula, næstformand i Genvej til Udvikling. 

 
Turen til Bruxelles var superfed. Der var færre deltagere sammenlignet med sidste år. Emnerne var 

interessante. Der var tre deltager fra Danmark: Marie Louise Gammelgaard Larsen fra Ministeriet 

for Flygtninge, Integration og Bolig, Claus Larsen Jensen fra Fagligt Internationalt Center og jeg, 

Julien K. M. Murhula fra Genvej til Udvikling 

 

Jeg fik lov til at tale med Claus Larsen Jensen, idet han har stillet op for at være medlem af 

EUROPEAN MIGRATION BUREAU. Jeg fik fat i ham, da han skulle lave sin korte præsentation i 

forbindelse med valget. Jeg stillede op til den samme post som Claus Larsen; men ingen af os blev 

valgt. 

 

Marie Louise Gammelgaard Larsen så os muligvis, da vi lavede vore korte præsentationer, men tog 

ikke initiativ til at snakke med os. 

 

Claus Larsen Jensen var rigtig glad for at deltage i dette Migration Forum nr. 2, men var meget be-

kymret, fordi vi kun var 3 delegerede fra Danmark. Han kunne ønske, at der skulle komme flere fra 

Danmark. Jeg sagde til ham, at i 2015 var jeg den eneste fra Danmark, men i 2016 var vi heldige, at 

der kom 3 personer fra vores land. 
 

Han tilføjede, at organisationer som Dansk Flygtningehjælp, Dansk Røde Kors osv. bør deltage i 

den slags konferencer. 

 


